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Electronic system including a stationary structure comprising a housing for protecting electronic equipment and a mobile structure relative to the
stationary structure, the mobile structure comprising an opening for sucking in air

Title (de)
Elektronisches System, bestehend aus einer feststehenden Struktur, die einen Mantel zum Schutz der elektronischen Geräte und eine bewegliche
Struktur umfasst, die mit einer Luftansaugöffnung ausgestattet ist

Title (fr)
Système électronique comprenant une structure fixe comportant une enveloppe de protection d'équipements électroniques et une structure mobile
par rapport à la structure fixe, la structure mobile comportant une ouverture d'aspiration de l'air
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Abstract (en)
The system has a fixed structure including electronic equipment that is positioned inside a protective casing (16). A mobile structure moves relative
to the fixed structure. An aperture forming unit of the mobile structure is utilized for suction of air from the outside of the casing toward the inside
of the casing when the mobile structure moves relative to the fixed structure to cool the equipment. A fairing forming unit of the mobile structure
obturates an upper aperture of the fixed structure. A suction aperture is made in the fairing of the mobile structure.

Abstract (fr)
Ce système électronique (10) comprend : - une structure fixe (12) comportant une enveloppe de protection (16) et des équipements électroniques
disposés à l'intérieur de l'enveloppe de protection (16), - une structure mobile (14), propre à effectuer un mouvement par rapport à la structure fixe
(12). La structure mobile (14) comporte au moins une ouverture (26) formant moyen d'aspiration de l'air depuis l'extérieur de l'enveloppe (16) vers
l'intérieur de l'enveloppe (16) lorsque la structure mobile (14) est en mouvement par rapport à la structure fixe (12), afin de refroidir les équipements
électroniques.
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